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POBUDA 1. – AVTOBUSNO POSTAJALIŠČE GRAJENŠČAK 

 

OBRAZLOŽITEV 

 

S strani zaskrbljenega občana in očeta sem bil obveščen, da otroci iz Grajenščaka na šolski avtobus 

čakajo na cestišču ali na travniku. Gre za prometni odsek na cestišču, ki ima parcelno številko 797/2. 

Ta odsek je zelo nevaren, saj je možnost naleta visoka. Avtomobili se namreč s smeri Grajenščaka proti 

križišču (Ptuj/Vurberg) pripeljejo po hribu navzdol. Posledično so hitrosti višje na območju, kjer je 

avtobusno postajališče.  

Zimske vremenske razmere situacijo še poslabšajo, predvsem zaradi jutranje teme in slabše vidljivosti 

ter morebitne poledice je verjetnost naleta oz. nesreč višja. 

Na Ptujinfo.com sem pred kratkim zasledil članek1 kjer je bilo izpostavljeno, da je Grajenščak uvrščen 

kot kritično območje in bo deležen dodatni državnih investicij. 

Spodaj dodajam nekaj slik, ki prikazujejo situacijo na terenu. Iz njih je lepo razvidno, da otroci stoji na 

robu cestišča in so izpostavljeni nevarnosti trka s strani avtomobilov.  

                                                           
1 Spuhlja in Grajenščak najbolj kritični območji, bo država financirala ureditev? | Ptujinfo.com 

Dajem pobudo, da se preveri možnost izgradnje avtobusnega postajališča na občinski cesti (k.o. 

367, s parcelno številko 797/2), in sicer blizu naslova Grajenščak 26A. Glavni namen pobude je 

varna šolska pot za otroke MO Ptuj, ki vsako jutro čakajo na šolski avtobus. Na tem odseku je 

namreč vozišče izredno nevarno, saj se avtomobili spuščajo po hribu navzdol in posledično je 

hitrosti vožnje avtomobilov na tem odseku višja.   

https://ptujinfo.com/novica/lokalno/spuhlja-grajenscak-najbolj-kriticni-obmocji-bo-drzava-financirala-ureditev/249453


 

 



 

 

 



 

  



 

 

POBUDA 2. – VARČEVANJE PRI JAVNI RAZSVETLJAVI V MO PTUJ 

 

Obrazložitev 

Glede na trenutni letni čas, kjer se dnevi daljšajo in noči krajšajo predlagam, da se javna razsvetljava 

temu (čas ali jakost svetlobe) ustrezno prilagodi, v kolikor je to tehnično mogoče Vsekakor pa bi lahko 

na tem področju, glede na spodaj prikazane slike, sistem izboljšali. V preteklem tednu so se v mestni 

četrti Breg-Turnišče zvečer luči vklopile ob 16:45 v primeru slabega vremena, medtem ko je zjutraj 

razsvetljava bila prižgana do okrog 07:45 v določenih dneh in ob slabem vremenu. Mestni upravi 

predlagam preverbo možnosti bolj dinamičnega prilagajanje javne razsvetljave glede na vremenske 

razmere in letni čas. Prilagoditev lahko gre v smeri časa vklopa/izklopa javne razsvetljave ali jakosti 

svetlobe. Na ta način bi MO Ptuj zmanjšala strošek električne energije, kar bi pozitivno vplivalo na 

proračun MO Ptuj. Priznam, da bi bil vpliv majhen vendar na koncu vsak privarčevan evro šteje. Zraven 

tega bi bila pozitivna eksternalija tega ukrepa tudi varovanje okolje.   

 

Spodnje slike prikazujejo, da je javna razsvetljava prižgana kljub zadostni naravni svetlobi.  

 

Slike narejene 11.1.2022 ob 16:47 

 

  

Glede na informacije podane na sestanku 11.1.2023 glede visokih stroškov javne razsvetljave v 

proračunu in na splošno visoki rasti stroškov dajem pobudo mestni upravi, da preveri možnost 

bolj dinamičnega prilagajanje javne razsvetljave glede na vremenske razmere in letni, ki so v 

skladu z veljavnimi predpisi. Na tak način bi lahko pripomogli k varčevanju v MO Ptuj. Priznam, da 

bo učinek na proračun majhen, ampak na koncu se z majhnimi koraki tudi daleč pride. 



Slike narejene 16.1.2023 ob 16:15 

  

Slike narejene 17.1.2023 ob 17:04 

  

Slike narejene 19.1.2023 ob 07:43 

 

 


